

INSTALLATION OF THE GROUND COFFEE KIT

(The machine is delivered with the coffee cartridge equipment)

1. Remove the screw (A) in order to take off the plastic filter-holder support (F).
2. Remove the screw (B) and the parts (C).
Remove the diffusion screen (D).
3. Screw back the brass packer (G) with its diffusion screen (H)
4. Insert the black rubber endings (I) to seal the threadings.
5. Filter-holder
 - * Take the internal parts (E) from the filter-holder.
 - * Put into the filter-holder the spring ring (K)
 - * Fix the plastic coffee spout (M) on the filter-holder with the suitable angular position by means of the screw (N).
 - * Insert the coffee filter (1 cup or 2 cups) in the filter-holder.

YOUR MACHINE IS READY TO WORK WITH ITS GROUND COFFEE KIT.

INSTALLATION DU KIT CAFÉ MOULU

(La machine est livrée avec l'équipement cartouche de café)

1. Retirer la vis (A) afin de sortir le support plastique du porte-filtre (F).
2. Retirer la vis (B) et les pièces (C).
Retirer la douchette (D) et sa vis.
3. Monter le tassoir (G) et le filtre (H) sur le groupe par l'intermédiaire de la vis.
4. Insérer les jointeurs caoutchouc (I) dans les baïonnettes.
5. Porte-filtre
 - * Retirer les pièces internes (E) du porte-filtre.
 - * Placer le ressort (K) dans le porte-filtre.
 - * Fixer le bec 2 tasses (M) sur le porte-filtre en réglant le positionnement angulaire et le serrer avec la vis (N).
 - * Placer le filtre (1 ou 2 tasses) dans le porte-filtre.

VOTRE MACHINE EST PRÊTE A FONCTIONNER AVEC SON KIT CAFÉ MOULU

